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P R O T O K Ó Ł   N R  CX/2024 
ze sto dziesiątej sesji Rady Miejskiej w Radomiu  

odbytej w dniu 26 lutego 2024 roku 
w Sali Obrad Rady Miejskiej w Radomiu im. Marii Kelles - Krauz, Rynek 1 

 
Ad. 1. Otwarcie obrad oraz wybór sekretarzy.  
Posiedzenie otworzył i na nim przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Radomiu – radny 
Dariusz Wójcik. 
 
Przewodniczący Dariusz Wójcik na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 
Na sesji obecni byli radni według listy obecności, która została dołączona do materiałów z sesji. 
Radni nieobecni: Patrycja Biesiadecka, Mateusz Kuźmiuk.  
 
Na sekretarzy obrad zgłoszono radnych: Kazimierza Staszewskiego i Roberta Chrobotowicza. 
Radni wyrazili zgodę na pełnienie funkcji sekretarzy. Sekretarze zostali wybrani jednogło-
śnie (21 za – głosowanie nr 1).  
 
 
Porządek sesji: 
1. Otwarcie obrad oraz wybór sekretarzy. 
2. Przyjęcie protokołów z CVIII i CIX sesji Rady Miejskiej w Radomiu. 
3. Informacja z realizacji uchwał Rady Miejskiej. 
4. Wystąpienia parlamentarzystów i dyskusja. 
5. informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie miasta Radomia  
     w 2023 roku.  
6. Informacja Prezydenta Radomia nt. zrealizowanych działań w związku z zapowiedzią  
    budowy Szpitala Klinicznego w Radomiu. 
7. Informacja Prezydenta Radomia nt. zadłużenia oraz zobowiązań spółek: Wodociągi Miejskie  
    Sp. z o.o., MPK w Radomiu Sp. z o.o., PPU-H „Radkom” Sp. z o.o., MOSiR w Radomiu sp. z o.o.,  
    Radomskie Przedsiębiorstwo Energetyki Cieplnej „RADPEC” SA, RTBS „Administrator”  
    Sp. z o.o., „Rewitalizacja” Sp. z o.o. Stan zadłużenia/zobowiązań wg ostatniego okresu  
    rozliczeniowego, za który Prezydent oraz jednostki merytoryczne posiadają wiedzę.  
8. Informacja Prezydenta Radomia w zakresie podjętych działań oraz terminu usunięcia  
     niebezpiecznych odpadów znajdujących się w magazynach przy ul. Ofiar Firleja. 
9. Informacja Prezydenta Radomia w zakresie podjętych działań na rzecz rozwoju Lotniska  
     Warszawa – Radom im. Bohaterów Radomskiego Czerwca 1976 roku (RDO), wraz  
     z informacją nt. powstania tzw. „Airport City”. 
10. Wybór wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Radomiu.  
11. Powołanie przewodniczącego Komisji Budżetowej Rady Miejskiej w Radomiu  
       – druk nr 964.  
12. Przyjęcie rezygnacji z funkcji przewodniczącego Komisji Edukacji, Sportu i Turystyki  
       Rady Miejskiej w Radomiu oraz powołanie nowego przewodniczącego Komisji  
       – druki nr: 965, 966. 
13. Rozpatrzenie wniosku o odwołanie przewodniczącego Komisji Gospodarki, Ochrony  
       i Kształtowania Środowiska Rady Miejskiej w Radomiu – druk nr 967.  
14. Informacja Prezydenta Miasta Radomia o stanie realizacji inwestycji drogowych (wiadukt 
       przy ul. Żeromskiego, ul. Wolanowska, trasa N-S). 
15. Informacja Prezydenta Miasta Radomia o stanie realizacji budowy Radomskiego Centrum 
      Sportu oraz informacja o pracy Doraźnej Komisji ds. Budowy Radomskiego Centrum Sportu. 
16. Interpelacje i zapytania radnych. 
17. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
1) dokonania zmian w Uchwale Budżetowej na 2024 rok oraz zmiany Wieloletniej Prognozy  
     Finansowej Gminy Miasta Radomia na lata 2024 - 2045 – druki nr: 968, 969, 
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2) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszarów  
     miasta Radomia – etap VI „Wośnicka” – druk nr 961, 
3) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Dolina Kosówki II –  
     etap I” – druk nr 963,  
4) uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położo- 
     nego pomiędzy ul. Czarnieckiego, rzeką Mleczną i terenami leżącymi po południowej stronie  
     ul. Rybnej – druk nr 962, 
5) zmiany uchwały nr 75/2011 Rady Miejskiej w Radomiu z dnia 28 lutego 2011r. w sprawie  
     zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych i ustalenia przebiegu dróg gminnych na terenie  
     miasta Radomia – druk nr 959, 
6) zasad zawierania kolejnych umów cywilno-prawnych dotyczących dzierżaw nieruchomości   
     gruntowych, będących własnością lub we władaniu Gminy Miasta Radomia oraz Miasta na  
     prawach Powiatu Radom, stanowiących drogi wewnętrzne, z dotychczasowym dzierżawcą   
     w przypadku gdy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat strony zawierają kolejne  
     umowy, których przedmiotem jest ta sama nieruchomość, w celu dalszego umieszczenia   
     urządzeń telekomunikacyjnych lub urządzeń służących do doprowadzenia lub odprowadze- 
     nia płynów, gazu, pary, energii elektrycznej – druk nr 958, 
7) wyrażenia zgody na odstąpienie od zbycia w drodze przetargu nieruchomości stanowiącej   
     własność Gminy Miasta Radomia położonej w Radomiu w rejonie ul. Energetyków/Marii  
     Gajl, oznaczonej jako działki o nr ewid. 9/136, 9/172 (Obr. 0290-Nowa Wola Gołębiowska,  
     ark. 221), na rzecz Dzierżawcy – druk nr 960, 
8) ustanowienia Lokalnego Programu Gminy Miasta Radomia "Opieka wytchnieniowa" – edycja  
     2024 – druk nr 956, 
9) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Miasta Radomia a Powiatem  
     Radomskim dotyczącego odpłatnego świadczenia usług przez Gminę Miasta Radomia  
     w zakresie zapewnienia mieszkańcom Powiatu Radomskiego, będącym osobami dotknię-  
     tymi przemocą domową lub będącym w stanie kryzysu, schronienia w Ośrodku Interwencji  
     Kryzysowej w Radomiu – druk nr 955, 
10) ustalenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze  
       i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych  
       dla osób z zaburzeniami psychicznymi, świadczonych w miejscu zamieszkania osoby  
       z niepełnosprawnością w ramach pobytu dziennego w zakresie Lokalnego Programu  
       Gminy Miasta Radomia "Opieka wytchnieniowa" - edycja 2024 oraz szczegółowych  
       warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat i trybu ich pobierania  
       – druk nr 957. 
18. Informacja o pracy Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
19. Sprawozdanie delegata Miasta Radomia z posiedzenia Związku Miast Polskich.  
20. Sprawy różne i wolne wnioski: 
      1) sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w szkołach i placówkach    
           prowadzonych przez Gminę Miasta Radomia za 2023r.      
21. Zamknięcie obrad. 
 
 
Ad. 2. Przyjęcie protokołów z CVIII i CIX sesji Rady Miejskiej w Radomiu. 
Protokoły były wyłożone do wglądu w Biurze Rady Miejskiej.  
 
Za przyjęciem protokołu z CVIII sesji Rady Miejskiej w Radomiu odbytej w dniu 29 stycznia 
2024r. głosowało 19 radnych, 0 było przeciw, 1 wstrzymał się od głosowania – głosowanie                 
nr 2. Protokół został przyjęty.  
 
Za przyjęciem protokołu z CIX nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Radomiu odbytej                  
w dniu 9 lutego 2024r. głosowało 17 radnych, 0 było przeciw, 1 wstrzymał się od głosowania 
– głosowanie nr 3. Protokół został przyjęty.  
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Ad. 3. Informacja z realizacji uchwał Rady Miejskiej. 
Informacje radni otrzymali wraz z materiałami na sesję.  
Ich treść (3 szt.) została dołączona do materiałów z sesji.  
 
 
Ad. 4. Wystąpienia parlamentarzystów i dyskusja. 
Nie było żadnego parlamentarzysty. 
 
 
Ad. 5. informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie miasta 
Radomia w 2023 roku.  
Informację radni otrzymali pocztą elektroniczną.  
Jej treść została dołączona do materiałów z sesji.  
 
Radna Małgorzata Półbratek poprosiła o porównanie, jak stan bezpieczeństwa w mieście ma się 
w stosunku do poprzedniego roku? Czy są jakieś zmiany na lepsze? Poprosiła o przybliżenie tych 
obszarów Radomia, gdzie bezpieczeństwo jest szczególnie zagrożone.  
 
Naczelnik Wydziału Prewencji Komendy Miejskiej Policji Paweł Lenarcik przedstawił:  
- zmniejszenie ilości przestępstw w ubiegłym roku,  
- przestępstwa najbardziej uciążliwe,  
- poprawę wykrywalności przestępstw,  
- podjęte interwencje na terenie miasta,  
- czas reakcji na zdarzenia pilne i zwykłe,  
- bezpieczeństwo w ruchu drogowym,  
- zabezpieczenie imprez sportowych i zgromadzeń,  
- problemy z jakimi boryka się Komenda Miejska Policji (brak samochodów, kłopoty kadrowe).  
 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Pastuszka – Chrobotowicz zapytała, ile jest jesz-
cze samochodów z dużym przebiegiem?  
 
Radna Magdalena Lasota poruszyła sprawę zmiany kodeksu od 1 października i zapytała, czy od 
tego czasu zauważono wzrost kradzieży w związku z tą zmianą? Czy są informacje dotyczące 
cyberprzestępczości i czy ten rodzaj przestępczości rośnie?  
 
Naczelnik Wydziału Prewencji KMP Paweł Lenarcik udzielił dodatkowych informacji w sprawach: 
- przebiegu samochodów policyjnych oraz ich stanu technicznego,  
- zmiany kwalifikacji czynów,  
- cyberbezpieczeństwa.  
 
 
Prowadzenie obrad przejęła wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Pastuszka – Chrobo-
towicz.  
 
Ad. 6. Informacja Prezydenta Radomia nt. zrealizowanych działań w związku z zapowie-
dzią budowy Szpitala Klinicznego w Radomiu. 
Zastępca prezydenta Mateusz Tyczyński poinformował, że są na ukończeniu analizy potrzeb                   
i wymagań. Miejska Pracownia Urbanistyczna wskazała kilka potencjalnych lokalizacji. Nie koń-
czą tego dokumentu, ponieważ środki unijne, szczególnie KPO, na które liczyli były zabloko-
wane. Muszą wiedzieć, czy również w jakiejś części potencjalne wykupy gruntów będą wcho-
dziły w to finansowanie, gdyż większość lokalizacji, które Miejska Pracownia Urbanistyczna 
wskazała zakłada przynajmniej częściowo pozyskanie gruntów pod inwestycje. Etap wstępny 
mają za sobą. Jeśli wyklarują się możliwości finansowania tej inwestycji, zamkną analizę potrzeb 
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i wymagań i przystąpią do dalszych etapów pracy. Prezydent z rektorem Uniwersytetu Radom-
skiego jest w stałym kontakcie. Uniwersytet też wyraża mocne i głębokie zainteresowanie tym 
projektem. Ale forma zainteresowania i zaangażowania zależna będzie od możliwości finanso-
wania zewnętrznego. Z własnych pieniędzy trzeciego szpitala nie wybudują, więc jak tylko będą 
znali szczegóły co do potencjalnego możliwego finansowania, siadają do stołu z uniwersytetem 
i ze wszystkimi, którym ten projekt jest bliski, kończą prace przygotowawcze i przechodzą do 
następnego etapu.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Adam Bocheński poprosił o podanie szacunkowego kosztu 
tej inwestycji.  
 
Przewodniczący klubu radnych Prawa i Sprawiedliwości Łukasz Podlewski przypomniał, że ana-
liza potrzeb i wymagań została powierzona wiceprezydentowi 3 marca 2021r. Jeżeli po niemal 
trzech latach wiadomo, że ta analiza trwa, to prosi o przesłanie po sesji przez MPU tego, co już 
jest. Radny uważa, że po niemal trzech latach warto wiedzieć coś więcej niż to co było wiadomo 
3 marca 2021r. Analiza musi dotyczyć potrzeb zdrowotnych oraz uwarunkowań technicznych                  
i finansowych. To umożliwi wskazanie w południowej części miasta dokładnej lokalizacji oraz 
określenie jakie oddziały powinny funkcjonować w nowym szpitalu. Czy po niemal trzech latach 
wiadomo jakie oddziały powinny funkcjonować w nowym szpitalu?  
 
Radny Tomasz Gogacz poruszył sprawę kondycji finansowej Radomskiego Szpitala Specjali-
stycznego. Radny uważa, że w Radomiu jest już obecnie 4 szpitale, a to będzie piąty szpital.  
Podkreślił, że to nie łóżka leczą, tylko lekarze. Trzeba rozwiązać problem kadry. Poruszył sprawę 
niechęci radomskich szpitali do przyjmowania studentów medycznych na praktyki. Apeluje                     
o tworzenie oddziałów klinicznych i współpracę z obecnymi szpitalami.  
 
Radny Marcin Majewski chciałby otrzymać informację co przez ostatnie 3 lata od ogłoszenia bu-
dowy trzeciego szpitala dla Radomia udało się zrobić i kto był wykonawcą analizy potrzeb?  
 
Zastępca prezydenta Mateusz Tyczyński udzielił dodatkowych informacji w sprawie: 
- szacunkowych kosztów budowy szpitala,  
- przygotowania dokumentu: analiza potrzeb i wymagań,  
- odbywania praktyk studenckich w radomskich szpitalach,  
- organizacji oddziałów klinicznych.  
 
Przewodniczący klubu radnych PiS Łukasz Podlewski zwrócił się do prezydenta, żeby nie kłamał 
i nie powielał informacji, że ktoś pierwszy raz po trzech latach zapytał o szpital. Poruszył sprawę 
złożonej przez siebie interpelacji w sierpniu 2022r. i odczytał fragment odpowiedzi na nią. Przy-
pomniał, że rok później też w interpelacji zapytał, co się dzieje w tej sprawie i również odczytał 
odpowiedź na nią. Radny poprosił o wskazanie oddziałów i ośmiu lokalizacji. Ponadto zapytał, 
ile może kosztować kwestia wyboru danej lokalizacji? 
 
Zastępca prezydenta Mateusz Tyczyński stwierdził, że radny jest rzeczywiście jedynym radnym 
klubu Prawa i Sprawiedliwości, który przez te trzy lata w sposób oficjalny sprawą się intereso-
wał i interpelacje są tego rzeczywiście namacalnym dowodem. Ponadto udzielił dodatkowych 
informacji w zakresie: 
- wyboru lokalizacji,  
- źródeł finansowania pokrycia kosztów wykupu gruntów,  
- udostępnienia korespondencji prowadzonej ze szpitalami.  
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Ad. 7. Informacja Prezydenta Radomia nt. zadłużenia oraz zobowiązań spółek: Wodo-
ciągi Miejskie Sp. z o.o., MPK w Radomiu Sp. z o.o., PPU-H „Radkom” Sp. z o.o., MOSiR               
w Radomiu sp. z o.o., Radomskie Przedsiębiorstwo Energetyki Cieplnej „RADPEC” SA, 
RTBS „Administrator” Sp. z o.o., „Rewitalizacja” Sp. z o.o. Stan zadłużenia/zobowiązań 
wg ostatniego okresu rozliczeniowego, za który Prezydent oraz jednostki meryto-
ryczne posiadają wiedzę.  
Skarbnik miasta Sławomir Szlachetka omówił prezentację dotyczącą zobowiązań spółek z więk-
szościowym udziałem Gminy Miasta Radomia według stanu na dzień 30.11.2023r.:  
- Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Radomiu Sp. z o.o.,  
- Radomskiego Towarzystwa Budownictwa społecznego „Administrator” sp. z o.o.,  
- Miejskiego Przedsiębiorstwa Komunikacji w Radomiu Sp. z o.o.,  
- PPUH „RADKOM” Sp. z o.o.,  
- „Rewitalizacja” Sp. z o.o.,  
- „RADPEC” SA. ,  
- Wodociągów Miejskich w Radomiu Sp. z o.o. 
 
Przewodniczący klubu radnych Prawa i Sprawiedliwości Łukasz Podlewski stwierdził, że prawie 
1,1 mld zadłużenia gminy, zobowiązania spółek ponad 600 mln zł. Zapytał, czy w najbliższym 
czasie czeka nas kolejna podwyżka cen wody? Czy Radpec w 2024 dokona podwyżki? Czy czeka 
nas podwyżka cen za bilety? Czy MOSiR będzie funkcjonował, jeżeli Gmina Miasta Radomia by 
zaprzestała dofinansowywać spółkę? Co dalej z odpadami? Jak będzie wyglądała przyszłość spó-
łek i przyszłość finansowa Radomia, jeżeli chodzi o ponoszenie opłat serwowanych przez miej-
skie spółki?  
 
Radny Marcin Majewski zapytał, jaka jest kwota zadłużenia spółek? Jakie było zadłużenie spółek 
na koniec 2014r.? Kiedy będą ostateczne dane za rok 2023r., aby można było je porównać do 
lat poprzednich?  
 
Radny Tomasz Gogacz stwierdził, że sytuacja jest bardzo trudna. Zapytał, która z tych spółek 
funkcjonuje najlepiej i ma szanse wyjść na prostą, a która najgorzej? Ponadto zapytał skarbnika, 
czy pamięta trudniejszą sytuację finansową miasta?  
 
Skarbnik miasta Sławomir Szlachetka poruszył sprawy: 
- sytuacji finansowej spółek,  
- możliwości podwyżek cen usług w poszczególnych spółkach,  
- całościowego zadłużenia spółek,  
- najlepiej i nagorzej funkcjonujących spółek.  
 
 
Prowadzenie obrad przejął przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Wójcik.  
 
Ad. 8. Informacja Prezydenta Radomia w zakresie podjętych działań oraz terminu usu-
nięcia niebezpiecznych odpadów znajdujących się w magazynach przy ul. Ofiar Firleja. 
Zastępca prezydenta miasta Łukasz Molenda poinformował, że postępowanie przetargowe zo-
stało rozstrzygnięte w dniu 10 stycznia 2024r. Miasto miało przeznaczone na to postępowanie 
10,5 mln zł. Najdroższa oferta opiewała na 8.424.000 zł, najtańsza nieco ponad 5,5 mln.                        
18 stycznia 2024r. wykonawca, który złożył najdroższą ofertę wniósł odwołanie do Krajowej 
Izby Odwoławczej. Omówił jak przebiegało całe postępowanie odwoławcze. W tej chwili trwa 
ponowne badanie i ocena ofert. Dalsze czynności będą zależały od tego, jak będzie wyglądało 
uzasadnienie. Czekają na odpis wyroku Krajowej Izby Odwoławczej. Wstępnie planują, że 
umowa na realizację tego zamówienia zostanie podpisana do końca marca 2024r. Wówczas re-
alny termin usunięcia odpadów to koniec czerwca 2024r.  
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Radny Tomasz Gogacz zaproponował, aby tego typu zagadnienia były rozwiązywane taniej                    
i efektywniej, bo specjalistów posiadamy w Radomiu.  
 
Radny Łukasz Podlewski przypomniał, że winną wskazywana przez kolegium prezydenta i przez 
posła Koalicji Obywatelskiej była również minister Moskwa, która nie przekazała wtedy środków 
w odpowiedzi na pismo, które zostało złożone do ministerstwa. Zapytał, czy po 13 grudnia zo-
stał złożony wniosek do ministerstwa w sprawie odzyskania środków przeznaczonych na te od-
pady? 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Pastuszka – Chrobotowicz poprosiła o potwier-
dzenie, że mieszkańcy ul. Ofiar Firleja i całej dzielnicy Firlej są bezpieczni i że te odpady, które 
tam w dalszym ciągu zalegają, są we właściwy sposób zabezpieczone i kontrolowane przez 
straż miejską. Poprosiła o wskazanie finansowania usunięcia odpadów? W jakiej części będzie 
to                     z budżetu miasta Radomia, w jakiej części z ministerstwa środowiska i klimatu? 
Czy wystąpiono z wnioskiem o finansowanie usunięcia odpadów przy ul. Ofiar Firleja?  
 
Radny Piotr Szprendałowicz zwrócił się do radnego Gogacza, który zachęca prezydenta miasta 
do łamania prawa i omijania obowiązujących procedur, w tym prawa zamówień publicznych. Za-
pytał prezydenta Molendę, czy widzi ryzyko dalszych protestów ze strony wykonawców – ofe-
rentów i wydłużania możliwości rozstrzygnięcia tego przetargu?  
 
Radny Marcin Majewski stwierdził, że ze składanych przez radnego interpelacji wynika, że to nie 
jest jedyne składowisko niebezpiecznych odpadów znajdujące się w Radomiu. Ile takich składo-
wisk w Radomiu jest zidentyfikowanych? Takie wysypisko zostało ostatnio zidentyfikowane 
wzdłuż budowy III odcinaka trasy N-S. Czy jest możliwość połączenia wszystkich nielegalnych 
składowisk, które występują w gminie miasta Radomia i zrobienia dużego przetargu i usunięcia 
tych odpadów z miasta?  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Wójcik w związku z barkiem na sali quorum ogłosił                    
10 minut przerwy do godz. 10.00.  
 
Zastępca prezydenta miasta Łukasz Molenda udzielił dodatkowych informacji w sprawach: 
- metod usunięcia przedmiotowych odpadów,  
- źródeł finansowania usunięcia tych odpadów,  
- bezpieczeństwa mieszkańców zamieszkujących w pobliżu tego składowiska i przeprowadza-
nych kontroli,  
- ryzyka wystąpienia kolejnych protestów mieszkańców,  
- składowiska odpadów przy realizowanej trasie N-S oraz firmy, która usunie te odpady.  
 
 
Ad. 9. Informacja Prezydenta Radomia w zakresie podjętych działań na rzecz rozwoju 
Lotniska Warszawa – Radom im. Bohaterów Radomskiego Czerwca 1976 roku (RDO), 
wraz z informacją nt. powstania tzw. „Airport City”. 
Zastępca prezydenta miasta Katarzyna Kalinowska przedstawiła informacje na temat: 
- podstawy uchwalenia planu miejscowego,  
- uchwalenia studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego,  
- działań podjętych na rzecz rozwoju lotniska,  
- spotkań z firmami w zakresie promocji lotniska.  
 
Radny Łukasz Podlewski stwierdził, że dziś nie chodzi o pomoc spółce PPL, chodzi o pomoc                     
w promocji, w rozwoju lotniska, o rozwinięcie promocji chociażby inicjatywy pod hasłem „latam 
z Radomia”. Nie chodzi o pomoc finansową dla spółki PPL. Dziś nie chodzi o atakowanie jednej, 
czy drugiej partii. Radny stwierdził, że widzi jak Radom jest obśmiewany czasem w mediach 
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społecznościowych, jak portale branżowe uderzają poprzez sponsorowane materiały w „latanie 
z Radomia”. Nie można tej kwestii zostawić odłogiem, bo to zwyczajnie będzie szkodziło również 
całemu miastu i całej Ziemi Radomskiej. Dlatego dziś chcą o tym rozmawiać i chcą rozpocząć 
dyskusje i nie ważne kto w takiej akcji promocyjnej będzie brał udział. Niech promuje „latanie                  
z Radomia” Radosław Witkowski, niech będzie twarzą tej akcji. Nie chodzi dziś o personalia, dziś 
chodzi o to, żeby ponad podziałami partyjnymi walczyć o rozwój radomskiego lotniska.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejski Adam Bocheński nie wie, czy efektem tego wyśmiewania nie 
jest to, że jeden przewoźnik już wycofał się z Radomia  i to z popularnego kierunku do Egiptu. 
Działania władz miasta są bardzo ważne i potrzebne.  
 
Radny Marcin Majewski stwierdził, że lotnisko jest strategiczną inwestycją dla naszego miasta, 
a tu niestety obok lotniska miasto nie potrafi nic zaproponować. Zapytał, jaki jest pomysł na 
obszar obok? Czy jest możliwość wykorzystania tego lotniska jako cargo? Czy jest możliwość 
jakichkolwiek inwestycji, które pomogłyby w rozwoju miasta i lotniska, które tak naprawdę nie 
jest tylko dla Radomia? Jest to potężna inwestycja, która może zmienić oblicze naszego miasta. 
Radny oczekuje od prezydenta, że ma pomysł i przedstawi go mieszkańcom Radomia, w jaki 
sposób można to lotnisko i Radom rozwijać.  
 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Pastuszka – Chrobotowicz przypomniała, że mie-
siąc temu radny Wójcik apelował do prezydenta miasta o wsparcie w promocji radomskiego lot-
niska. Nikt inny jak prezydent Radosław Witkowski wyszedł na mównicę i powiedział, że promo-
cja jest potrzebna, środki będą w budżecie również na ten cel zagospodarowane. Stąd pytanie, 
jak miasto chce wesprzeć promocję tak ważnego podmiotu jakim jest lotnisko, podmiotu, który 
daje możliwość rozwoju miasta? Podkreśliła, że to lotnisko nie powstało dla spółki PPL, to lotni-
sko powstało dla mieszkańców naszego miasta, to lotnisko powstało dla Radomia i to lotnisko 
powinno być traktowane jako wielka szansa dla rozwoju naszego miasta i regionu radomskiego.  
 
Radny Kazimierz Woźniak zapytał, ile mamy jeszcze do spłacenia za to lotnisko, które było bu-
dowane jeszcze za prezydenta Kosztowniaka, Marcinkowskiego i jeszcze wcześniejszego pre-
zydenta? Ile kosztowała budowa obecnego lotniska? Ile jest faktycznie do spłaty do PPL-u? Ja-
kim wynikiem może zamknąć się 2023r., jeżeli chodzi o funkcjonowanie radomskiego lotniska? 
Przypomniał, że radomskie lotnisko miało być odciążeniem dla Warszawy. Uważał, że dziennie 
powinno odlatywać kilka samolotów. Okazało się, że niedługo upłynie rok czasu, a dziennie przy-
latuje i odlatuje jeden samolot. W tej chwili próbuje się wywołać temat promocji lotniska, oczy-
wiście trzeba promować, ale musi być wola właściciela, że dołoży starań, że skieruje tu linie                     
i swoje loty, ewentualnie innych przewoźników na to lotnisko. To można zrobić, ale musi być 
wola właściciela. Radny uważa, że aby coś promować, to musi być przedłożona jakaś oferta dla 
mieszkańców Radomia i całych okolic, ale musi być również strategia na poziomie Warszawy 
jaką rolę to lotnisko ma odgrywać. Muszą być przewoźnicy, którzy wyjdą z jakąś ofertą, a rolą 
Rady i prezydenta jest ewentualnie przeznaczyć jakieś środki, żeby wspierać wtedy tą inicja-
tywę. Jeżeli chodzi o cargo, to prezydent go nie uruchomi. Cargo może uruchomić tylko właściciel 
terenu.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Wójcik zwrócił się do radnego Woźniaka, że wprowadza 
w błąd, bo decyzja o budowie lotniska zapadła za prezydenta Włodarczyka, a prezydent Marcin-
kowski to realizował. Później prezydent Kosztowniak to realizował i gdyby ten proces nie został 
rozpoczęty lotniska, które jest w tej formie, nie byłoby.  
 
Radny Tomasz Gogacz uważa, że szkoda, że w Radomiu jest upolitycznianie największego suk-
cesu. Poruszył sprawę zachęcania pasażerów do korzystania z tego lotniska promocji tego, jaką 
rolę odgrywa ono dla naszego miasta. Podkreślił, że to lotnisko jest największym sukcesem dla 
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Radomia, bo buduje markę. Radny chciałby, aby pomysł na Airport City był przedmiotem kon-
kursu międzynarodowego.  
 
Radny Robert Fiszer zapytał, czy były spotkania między władzami miasta a władzami PPL-u od-
nośnie promocji lotniska? Jeżeli takie spotkania się odbywały, to czego one dotyczyły, ile razy 
się odbyły i czy władze miasta były inicjatorem spotkań na temat funkcjonowania lotniska                      
i strefy przy lotnisku? Poruszył sprawę procedowania nad studium uwarunkowań i zagospoda-
rowania przestrzennego miasta Radomia, które nie zostało uchwalone. Zdaniem radnego bardzo 
dobrze, że tak się stało, bo zawierało ono wiele błędów. Natomiast w tej chwili cały czas mamy 
obowiązujące studium i nic nie stoi na przeszkodzie, żeby procedować plan zagospodarowania 
przestrzennego dla terenu przylotniskowego.  
 
Zastępca prezydenta miasta Katarzyna Kalinowska udzieliła dodatkowych informacji w spra-
wach: 
- zagospodarowania terenu wokół lotniska,  
- aktualnie obowiązującego studium,  
- możliwości utworzenia cargo,  
- możliwości prezydenta do promowania lotniska,  
- spotkań z PPL-em i ich tematyki.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Wójcik poprosił o udzielenie odpowiedzi na piśmie                        
w zakresie organizowanych spotkań z PPL-em.  
 
Skarbnik miasta Sławomir Szlachetka udzielił dodatkowych wyjaśnień dotyczących: 
- rozliczeń z syndykiem,  
- nakładów na lotnisko wynikających z umowy.  
 
 
Ad. 10. Wybór wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Radomiu.  
Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Wójcik poprosił kluby radnych o zgłaszanie kandydatur.  
Stwierdził, że żadna kandydatura nie została zgłoszona.  
 
Przewodnicząca klubu radnych Koalicji Obywatelskiej Wioletta Kotkowska zapytała, jaka jest za-
sadność powoływania na stanowisko wiceprzewodniczącego Rady na 2 miesiące i co miałoby 
to zmienić w obradach Rady Miejskiej? Dlaczego akurat teraz? Przypomniała, że 5 lat temu klub 
Koalicji Obywatelskiej chciał wziąć odpowiedzialność w demokratyczny sposób i współrządzić               
i zajmować zacne stanowiska ważnych komisji w mieście, jak również zasiadać w gremium pre-
zydium Rady Miejskiej. Niestety nie pozwolili na to, również pan przewodniczący i żadna z osób 
z klubu nie została ani przewodniczącym żadnej komisji ani nie zasiadła w gremium jako wice-
przewodnicząca. Teraz dziwi się, że pan przewodniczący pyta czy klub Koalicji Obywatelskiej 
zgłasza wiceprzewodniczącego. Zwróciła się do radnych z klubu PiS, że przez 5 lat mieli więk-
szość w tej Radzie Miejskiej, mieli większość wśród reprezentantów w sejmie. Mieli również 
oparcie w rządzie Prawa i Sprawiedliwości słusznie już minionym po wyborach 15 października. 
Mogli naprawdę zrobić dla tego miasta bardzo dużo. Niestety nie wyszło. Radna ma wrażenie, 
że wszelkie głosowania miały na celu tylko i wyłącznie zrobić na złość panu prezydentowi, a tak 
naprawdę zrobić na złość mieszkańcom naszego miasta. Zwróciła się do przewodniczącego, że 
po zajęciu stanowiska przewodniczącego Rady Miasta urządzał performens z gobelinem. Radna 
poruszyła sprawę wiszącego godła. Zapytała dlaczego dopiero teraz przewodniczący to robi, 
przez 5 lat mu to nie przeszkadzało, że herb naszego miasta był taki, a nie inny? Przez 5 lat 
mając wszelkie możliwe argumenty i atuty w ręku nie zrobili tak naprawdę nic. 15 października 
Polacy powiedzieli „nie” obecnemu rządowi, a radna ma nadzieję, że wezmą odpowiedzialność 
za to miasto po wyborach 7 kwietnia. Natomiast teraz nie zgłaszają żadnego kandydata z klubu 
Koalicji na stanowisko wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Wójcik stwierdził, że „na każdą wyciągniętą rękę, spotka 
cię zasłużona kara”. Wtedy nie był przewodniczącym Rady, jest od teraz i chce zrobić nowe 
otwarcie. To była tylko i wyłącznie jego inicjatywa ustalona z kolegami. Przewodniczący poru-
szył sprawę wyglądu herbu. Wymienił co zrobili dla miasta: lotnisko, centrum przetwarzania da-
nych, wiadukt, Wojska Polskiego, Radomskie Centrum Sportu, Wolanowska, oddział rehabilitacji, 
ginekologia. Jeżeli klub Koalicji Obywatelskiej nie chce zgłaszać kandydatury, to nie będzie na 
to nalegał. Składa taką propozycję jako przewodniczący Rady Miejskiej w Radomiu.  
 
Radna Kinga Bogusz stwierdziła, że przewodniczący dyskryminuje bezpartyjnych. Stwierdziła, 
że przewodniczący ją niejako wywołał… 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Wójcik ogłosił 5 minut przerwy do godz. 10.55. 
 
Przewodniczący Dariusz Wójcik poinformował, że jeżeli za chwilę nie będzie quorum na sali, za-
mknie obrady Rady Miejskiej i poprosi o sprawdzenie listy obecności.  
Przewodniczący poprosił radną Bogusz o zajęcie miejsca, bo nie została zgłoszona do dyskusji. 
Poprosił, aby zgłosiła się do dyskusji. Odczytał zapis §34 dot. wykluczenia radnego z posiedze-
nia. Przywołał radną do porządku.  
 
Przewodniczący Dariusz Wójcik stwierdził, że w związku z tym, że nikt z radnych nie zgłosił się 
do dyskusji, ten punkt uważa za wyczerpany.  
 
 
Ad. 11. Powołanie przewodniczącego Komisji Budżetowej Rady Miejskiej w Radomiu  
– druk nr 964.  
Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Wójcik poinformował, że w związku z brakiem przewod-
niczącego Komisji Budżetowej Rady Miejskiej w Radomiu, zachodzi konieczność powołania no-
wego przewodniczącego Komisji. Poprosił o zgłaszanie kandydatów na przewodniczącego ko-
misji.  
 
Przewodnicząca kluby radnych Koalicji Obywatelskiej Wioletta Kotkowska poinformowała, że 
klub Koalicji nie zgłasza kandydata. Zwróciła się do klubu PiS, że mają wszystko i żeby rządzili 
do 7 kwietnia. Ma nadzieję, że po 5 kwietnia wezmą odpowiedzialność za miasto.  
 
Przewodniczący Dariusz Wójcik stwierdził, że w związku z brakiem zgłoszeń na przewodniczą-
cego Komisji Budżetowej, punkt nie zostanie rozpatrzony.  
 
 
Ad. 12. Przyjęcie rezygnacji z funkcji przewodniczącego Komisji Edukacji, Sportu i Tury-
styki Rady Miejskiej w Radomiu oraz powołanie nowego przewodniczącego Komisji                    
– druki nr: 965, 966. 
 
- druk nr 965. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Wójcik poinformował, że na sesji nadzwyczajnej, która 
odbyła się w dniu 9 lutego 2024r. została złożona rezygnacja radnego Dariusza Wójcika z peł-
nienia funkcji przewodniczącego Komisji Edukacji, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej, w związku 
z powyższym należy podjąć uchwałę w przedmiocie odwołania radnego z tej funkcji.  
 
Radna Kinga Bogusz stwierdziła, że na ostatniej sesji nadzwyczajnej, kiedy przewodniczący był 
powoływany, nie dopełnił formalności i nie został odwołany z funkcji przewodniczącego Komisji 
Edukacji. W związku z tym zapytała panią mecenas, czy konsultowała z prawnikami czy od sesji 
nadzwyczajnej do dnia dzisiejszego mógł przewodniczący pełnić funkcję zarówno przewodni-
czącego Rady jak i przewodniczącego Komisji Edukacji? Wie, że przewodniczący złożył 
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rezygnację, natomiast przewodniczącym komisji przestaje się być w momencie skutecznego 
podjęcia uchwały w tym temacie. Czy pani mecenas ma jakieś opinie prawników, może z urzędu 
wojewódzkiego, wyjaśniające tę sytuację?  
 
Mecenas Sylwia Zarachowicz – Woś stwierdziła, że nikt nie zwrócił się do niej o wydanie takiej 
opinii. Rezygnacja jest jednoznaczna z tym, że przestaje być przewodniczącym i członkiem tej 
komisji. Natomiast nie można łączyć tych dwóch funkcji o czym mówi tylko i wyłącznie ustawa 
i regulamin obrad Rady Miejskiej. Jeżeli potrzeba takiej wykładni, to zobowiązuje się przygoto-
wać na piśmie. Regulamin mówi tylko tyle, że nie można łączyć tych dwóch funkcji, dlatego była 
ta rezygnacja. Jeżeli będzie potrzeba, to wyda opinię na piśmie.  
 
Przewodniczący Dariusz Wójcik przypomniał, że Rada Miejska nie przyjęła jego rezygnacji, bo 
nie wprowadziła punktu do porządku obrad. Radni mogą naskarżyć i napisać pismo do woje-
wody. Przypomniał jak to wyglądało na poprzedniej sesji.  
 
Mecenas Sylwia Zarachowicz – Woś stwierdziła, że podtrzymuje to, że najbardziej pożądaną sy-
tuacją było to, aby na tej samej sesji, na której nastąpiła rezygnacja, przyjąć tę rezygnację. 
Wtedy by nie było żadnych wątpliwości. Stąd też był pomysł, aby wprowadzić zmianę w po-
rządku obrad przed wprowadzeniem głosowania nad uchwałą, ale nie został przegłosowany 
bezwzględną większością głosów wniosek o wprowadzenie do porządku obrad. Dlatego teraz 
powstała wątpliwa sytuacja. Wypowie się na piśmie.  
 
Rada Miejska w Radomiu większością głosów (14 za, 0 przeciw, 8 wstrzymujących się – głoso-
wanie nr 4) podjęła 

Uchwałę nr CX/1062/2024 
w sprawie odwołania Przewodniczącego Komisji Edukacji, Sportu i Turystyki Rady Miej-
skiej w Radomiu.  
 
- druk nr 966.  
Przewodnicząca klubu radnych Koalicji Obywatelskiej Wioletta Kotkowska zwróciła się do rad-
nych klubu PiS, że biorą w tej kadencji  odpowiedzialność za całe miasto. Nie chcieli 5 lat temu, 
żeby współrządzili, demokratycznie prowadzili to miasto mi rządzili wspólnie, więc dzisiaj,                       
2 miesiące przed upływem kadencji, klub Koalicji Obywatelskiej Rady Miejskiej w Radomiu nie 
zgłasza kandydata.  
 
Przewodniczący klubu radnych Prawo i Sprawiedliwość Łukasz Podlewski poinformował, że też 
nie zgłaszają kandydata.  
 
 
Ad. 13. Rozpatrzenie wniosku o odwołanie przewodniczącego Komisji Gospodarki, 
Ochrony i Kształtowania Środowiska Rady Miejskiej w Radomiu – druk nr 967.  
Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Wójcik poinformował, że radny Piotr Szprendałowicz na 
sesji Rady Miejskiej w Radomiu w dniu 29.01.2024r. złożył wniosek o odwołanie radnego Ro-
berta Fiszera z funkcji Przewodniczącego Komisji Gospodarki, Ochrony i Kształtowania Środowi-
ska Rady Miejskiej w Radomiu, w związku z powyższym należy podjąć uchwałę w tym przed-
miocie. 
 
Radny Piotr Szprendałowicz poinformował, że przed miesiącem złożył wniosek o odwołanie 
przewodniczącego Komisji Gospodarki, Ochrony i Kształtowania Środowiska jako protest prze-
ciwko łamaniu przez przewodniczącego Roberta Fiszera regulaminu prac komisji, co potwierdziła 
pani mecenas Sylwia Zarachowicz – Woś oraz przyjętych standardów działania komisji, co jest 
przejawem arogancji wobec pozostałych członków komisji, a tym samym mieszkańców Radomia. 
Nie poddawanie pod głosowanie porządku obrad i protokołu z ostatniego posiedzenia, bo 
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zawierał zapisy wskazujące na naganne zachowanie pana przewodniczącego, nie przyjmowanie 
wniosków składanych przez członków komisji, przetrzymywanie po kilka miesięcy pism miesz-
kańców kierowanych do przewodniczącego komisji bezpośrednio lub do Rady Miejskiej po de-
kretacji decyzją pana przewodniczącego trafiają na posiedzenie nie najbliższe, nie kolejne, ale 
dopiero na przykład czwarte. Takie wybiórcze traktowanie problemów zgłaszanych przez miesz-
kańców to czysta arogancja władzy i lekceważenie problemów mieszkańców. Poziom kultury 
osobistej pana przewodniczącego radny pozostawia bez komentarza. Takie zachowania pana 
Roberta Fiszera nie są godne funkcji przewodniczącego komisji, a w opinii radnego także funkcji 
radnego Rady Miejskiej. Radny jest pewien, że wkrótce podczas wyborów samorządowych zwe-
ryfikują to sami mieszkańcy i zrobią to lepiej niż dziś zrobiłaby to partyjna większość koleżanek 
i kolegów z klubu PiS obowiązkowo broniąca kolegi, dlatego wycofuje wniosek.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Wójcik ogłosił 5 minut przerwy do godz. 11.15.  
 
 
Ad. 14. Informacja Prezydenta Miasta Radomia o stanie realizacji inwestycji drogowych 
(wiadukt przy ul. Żeromskiego, ul. Wolanowska, trasa N-S). 
Zastępca prezydenta Mateusz Tyczyński udzielił informacji o stanie realizacji inwestycji drogo-
wych: 
- wiadukt w ciągu ul. Żeromskiego/Lubelskiej – trwają prace związane z usuwaniem kolizji infra-
struktury podziemnej. Prowadzone są także roboty związane z fundamentami, zbrojenia, bu-
dowa podwiaduktów. Inwestycja w tej chwili bez żadnych niespodzianek.  
- trasa N-S – ustawione są krawężniki obrzeża jezdni. Realizowane były roboty związane z bu-
dową kanalizacji deszczowej i sanitarnej, wodociągu, sieci gazowej, roboty mostowe. Na całym 
zakresie robót realizowano także roboty teletechniczne, elektryczne, a także budowę kanału 
teletechnicznego. Rozebrane zostały budynki, które przy ul. Szklanej kolidowały z budową trasy 
N-S. Składowisko, o którym była mowa - na dniach zostanie podjęta ostateczna decyzja, ono za 
chwilę zostanie zlikwidowane. Pieniądze są zabezpieczone. Trwa ustalanie zakresu kosztów tej 
operacji. Nie spowolni to zauważalnie budowy.  
- ul. Wolanowska – ogłoszony przetarg na obu odcinkach, zarówno miejskim, jak i krajowym. Pla-
nowane otwarcie ofert 7 marca. Spływają pytania. Jest spore zainteresowanie.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Adam Bocheński – budowa chodnika przy ul. Stara Wola Go-
łębiowska – nie jest zrobione prawie 1800 metrów. Tam jest bardzo niebezpiecznie. Budowa 
tego chodnika ma 17-letnią historię. Zapytał, jakie są szanse, aby ten chodnik został wybudo-
wany?  
 
Radny Łukasz Podlewski zapytał, czy znana jest sprawa możliwości zwiększenia zakresu prze-
targu przy ul. NSZZ „Solidarność”? Mieszkańcy uzyskali informację w MZDiK, że droga dojazdowa 
do ich działek ma być wykonana w ramach budowy ul. Wolanowskiej. Ul. Średnia – było obiecy-
wane, że do końca roku zostanie wykonany chodnik. Kiedy może być otwarta ul. Średnia?  
 
Radny Marcin Majewski – wiadukt – czy są tam jakieś opóźnienia? Czy prace są realizowane zgod-
nie z harmonogramem? Czy jest szansa na wcześniejsze otwarcie wiaduktu? Trasa N-S - czy 
trwają rozmowy dotyczące czwartego aneksu dotyczącego rozszerzenia trasy N-S w kierunku 
północnym do ul. Energetyków? Ul. Zbrowskiego i wlot do trasy N-S – czy jest przygotowana 
dokumentacja? Czy w najbliższym czasie będą wykonywane jakieś czynności mające na celu 
wybudowanie drogi, chodnika w kierunku do przyłączenia do nowopowstającej trasy N-S III od-
cinka wlot od ul. Andersa? Odnalezione wysypisko śmieci – jaka jest tam ilość odnalezionych 
odpadów i w którym dokładnie miejscu się ono znajduje?  
 
Radna Małgorzata Półbratek zapytała, czy jest możliwa tablica na Gołębiowie, która spowoduje 
wizualizację prowadzonych prac? Chodzi o to, aby mieszkańcy byli świadomi co w okolicach 
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osiedla i częściowo na osiedlu się dzieje. Ul. Stara Wola Gołębiowska – czy nie można by było 
tego zrobić z „dziurawych” płytek, które przepuszczają wodę, a to by przynajmniej trochę zwięk-
szyło bezpieczeństwo, szczególnie dzieci chodzących poboczem?  
 
Radny Kazimierz Woźniak – modernizacja ul. Wolanowskiej – czy w ramach przetargu jest narzu-
cony projekt organizacji ruchu na czas prowadzenia inwestycji, czy to każdy z wykonawców, 
który wygra przetarg taki projekt będzie musiał zrobić? Trasa N-S – czy jest możliwe etapowanie 
i oddawanie poszczególnych odcinków? Czy jest harmonogram odcinkowego oddawania? W ja-
kiej kolejności mogłyby być te odcinki oddawane?  
 
Zastępca prezydenta miasta Mateusz Tyczyński udzielił odpowiedzi na pytania dotyczące: 
- możliwości budowy chodnika przy ul. Stara Wola Gołębiowska,  
- dojazdu do działek przy ul. NSZZ „Solidarność”,  
- realizacji ul. Średniej i terminu jej otwarcia,  
- otwarcia wiaduktu w ul. Żeromskiego,  
- przedłużenia trasy N-S do ul. Energetyków,  
- wlotu ul. Zbrowskiego do trasy N-S,  
- ilości znalezionych odpadów przy realizowanym odcinku trasy N-S,  
- usytuowania tablicy informacyjnej na osiedlu Gołębiów,  
- możliwości wybudowania chodnika z kostki przy ul. Stara Wola Gołębiowska,  
- organizacji ruchu w trakcie realizacji ul. Wolanowskiej,  
- możliwości etapowania realizacji trasy N-S.  
 
 
Ad. 15. Informacja Prezydenta Miasta Radomia o stanie realizacji budowy Radomskiego 
Centrum Sportu oraz informacja o pracy Doraźnej Komisji ds. Budowy Radomskiego Cen-
trum Sportu. 
Zastępca prezydenta miasta Mateusz Tyczyński poinformował, że dzisiaj czekają na oferty. 
Ogłoszenie o przetargu wisi. Ma nadzieję, że rynek zareaguje pozytywnie. Pierwsze sygnały 
były, że zainteresowanie jest. Wszystko będzie jasne po otwarciu ofert.  
 
Przewodniczący Doraźnej Komisji ds. budowy Radomskiego Centrum Sportu Łukasz Podlewski 
poinformował, że w miniony wtorek obradowała Komisja ds. RCS, niestety bez udziału zaproszo-
nych gości i bez przedstawiciela prezydenta, bez przedstawiciela Miejskiego Ośrodka Sportu                   
i Rekreacji. W związku z tym dyskusja toczyła się we własnym gronie. Na podstawie ogłoszo-
nego przetargu wiedzą, że oferty mają trafić do Urzędu Miejskiego do 20 marca. Po 20 marca 
liczą na otwarcie ofert. Nie było komu zadać pytań. Na złożony do prezydenta wniosek uzyskali 
odpowiedź pisemną.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Adam Bocheński zwrócił uwagę, że któryś raz słyszy, że 
przedstawiciele prezydenta nie przychodzą na komisję. To prezydent decyduje kogo wysłać na 
komisję i nie musi to być sam prezes, może to być jakiś merytoryczny przedstawiciel spółki.  
 
Radny Marcin Majewski zapytał, jakie są główne założenia tych dwóch trybun? Ile łącznie będzie 
miejsc na stadionie po zakończeniu budowy tych dodatkowych dwóch trybun? Jaki jest termin 
realizacji tej inwestycji?  
 
Radny Kazimierz Woźniak zapytał, czy coś drgnęło w sprawie działki od skrzyżowania Zbrow-
skiego – Struga? Czy w przypadku pojawienia się reklamodawców chcących umieścić duże re-
klamy na zewnątrz tego stadionu na jego konstrukcji to z kim mają prowadzić rozmowę –                              
z MOSiR-em czy klubem? Czyimi dochodami będą ewentualnie środki z tego tytułu? Zalewanie 
obiektu RCS – czy są problemy na tym obiekcie z tego tytułu?  
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Zastępca prezydenta miasta Mateusz Tyczyński udzielił dodatkowych informacji w sprawach: 
-  uczestnictwa przedstawicieli spółki oraz przedstawicieli prezydenta w posiedzeniach komisji,  
- liczby miejsc na stadionie,  
- terminu realizacji zadania budowy dodatkowych trybun,  
- umowy między Miejskim Ośrodkiem Sportu i Rekreacji a klubem Radomiak dotyczącej admini-
strowania obiektem, 
- braku informacji na temat pojawiającej się na obiekcie wody.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Wójcik poprosił o dostarczenie projektu wykonawczego 
e-mailem.  
 
 
Ad. 16. Interpelacje i zapytania radnych. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Wójcik poinformował, że od ostatniej sesji do dnia                        
23 lutego interpelacje złożyli radni: 
- Marcin Kaca – 25, 
- Katarzyna Pastuszka – Chrobotowicz – 9, 
- Dariusz Wójcik – 7, 
- Tomasz Gogacz – 3, 
- Marcin Majewski – 2,  
- Magdalena Lasota – 1, 
- Łukasz Podlewski – 2.  
 
 
Ad. 17. Rozpatrzenie projektów uchwał: 
 
Ad. 17.1. Rozpatrzenie projektów uchwał na drukach nr 968, 969.  
Do projektów uchwał wpłynęły w formie pisemnej autopoprawki.  
Ich treść została dołączona do materiałów z sesji.  
 
- druk nr 968 z autopoprawką.  
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił skarbnik miasta Sławomir Szlachetka.  
 
Radny Marcin Majewski - zapytał, jakie zadania z „Polski wschodniej” będą realizowane? Wykupy 
przy realizacji trasy N-S – kiedy zostaną wypłacone oszacowane kwoty? Których gruntów doty-
czy kwota tych 8 mln zł? Czy kwota ta zamyka cały obszar między ul. Gołębiowską                                  
a ul. Struga?  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Wójcik zapytał, czy kwota subwencji oświatowej za 
2023r. pokryła wynagrodzenia nauczycieli w 2023r.?  
 
Radny Kazimierz Woźniak zapytał, czy otrzymane dodatkowe środki powinny zabezpieczyć pla-
nowane podwyżki w oświacie, jeżeli nie, to ile może brakować? Ile będzie trzeba dołożyć do 
oświaty? 300.000 zł na współfinansowanie inwestycji polegającej na budowie sieci wodocią-
gowej i kanalizacji sanitarnej w rejonie ulic Wielogórskiej, Wincentowskiej – takie zadania do tej 
pory były zazwyczaj realizowane przez Wodociągi Miejskie. Skąd to dofinansowanie ze środków 
gminy? Trasa N-S i wykupy – czy kwota 8 mln zł powinna wyczerpać roszczenia z tytułu wykupu 
gruntów pod realizację III odcinka trasy N-S? Ponadto radny przypomniał jak wyglądał proces 
budowy lotniska.  
 
Radny Tomasz Gogacz poruszył sprawę budowy ogrodzenia boiska na ul. Uniwersyteckiej i za-
pytał, dlaczego to miasto przeznacza środki, jeżeli miasto nie jest organem prowadzącym?  
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Zastępca prezydenta miasta Katarzyna Kalinowska udzielił informacji w sprawach: 
- przyznanej subwencji oświatowej w 2023r.,  
- zwiększenia subwencji z przeznaczeniem na podwyżki dla nauczycieli.  
 
Zastępca dyrektora Miejskiego Zarządu Dróg i Komunikacji Łukasz Kuna udzielił informacji                       
w sprawach: 
- inwestycji z „Polski wschodniej” – proponowany wykaz na piśmie,  
- środków na odszkodowania za wykupy.  
 
Skarbnik miasta Sławomir Szlachetka udzielił dodatkowych informacji w zakresie: 
- przeznaczenia środków na realizację inwestycji wodociągowych,  
- budowy ogrodzenia boiska przy ul. Uniwersyteckiej.  
 
Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Budżetowej oraz Komisji Gospodarki, Ochrony                   
i Kształtowania Środowiska, które wydały opinie pozytywne, a także Komisji Zdrowia, Pomocy 
Społecznej i Rodziny, która wydała opinię pozytywną w części dotyczącej zdrowia i pomocy spo-
łecznej.  
 
Rada Miejska w Radomiu większością głosów (18 za, 0 przeciw, 4 wstrzymujące się – głosowa-
nie nr 5) podjęła z autopoprawką 

Uchwałę nr CX/1063/2024 
w sprawie dokonania zmian w Uchwale Budżetowej na 2024 rok.  
 
- druk nr 969 z autopoprawką.  
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił skarbnik miasta Sławomir Szlachetka.  
Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Budżetowej oraz Komisji Gospodarki, Ochrony                 
i Kształtowania Środowiska, które wydały opinie pozytywne.  
 
Radny Marcin Majewski – przebudowa ul. Zbrowskiego - czy w WPF-ie w najbliższym czasie pla-
nuje się wpisać takie zadanie? Jaka będzie to kwota przewidziana do wpisania do WPF-u?                          
Ul. Stara Wola Gołębiowska – czy nie można zaplanować tej inwestycji w perspektywie dwóch, 
trzech lat, żeby podnieść bezpieczeństwo mieszkańców Starej Woli Gołębiowskiej? Ul. Potkań-
skiego – mieszkańcy zgłaszają się do radnych i proszą o wybudowanie chodnika, który umożliwi 
dojście do ul. Kozienickiej. Czy dzieje się coś w temacie odwodnienia tej ulicy?  
 
Wiceprzewodniczący Adam Bocheński – likwidacja azbestu – narzuciła to Polsce Komisja Euro-
pejska i w którym to ma być roku?  
 
Zastępca dyrektora  Miejskiego Zarządu Dróg i Komunikacji Łukasz Kuna udzielił dodatkowych 
informacji                   w sprawach: 
- prac projektowych dotyczących ul. Zbrowskiego,  
- realizacji ulicy Stara Wola Gołębiowska.  
 
Skarbnik miasta Sławomir Szlachetka udzielił dodatkowych informacji w zakresie terminu usu-
wania azbestu.  
 
Rada Miejska w Radomiu większością głosów (18 za, 0 przeciw, 5 wstrzymujących się – głoso-
wanie nr 7 (głosowanie nr 6 zostało błędnie przeprowadzone i nie wskazało żadnego wyniku)) 
podjęła z autopoprawką 

Uchwałę nr CX/1064/2024 
w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Radomia na lata 
2024 – 2045. 
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Ad.17.2. Rozpatrzenie projektu uchwały na druku nr 961.  
Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Rozwoju Miasta, która wydała opinię pozy-
tywną.  
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił sekretarz miasta Michał Michalski.  
 
Rada Miejska w Radomiu jednogłośnie (22 za – głosowanie nr 8) podjęła 

Uchwałę nr CX/1065/2024 
w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 
obszarów miasta Radomia – etap VI „Wośnicka”.  
 
Ad. 17.3. Rozpatrzenie projektu uchwały na druku nr 963.  
Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Rozwoju Miasta, która wydała opinię pozy-
tywną.  
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił sekretarz miasta Michał Michalski.  
 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Pastuszka – Chrobotowicz odczytała treść uwagi 
nr 1 złożonej przez osobę prywatną (załącznik nr 2 do projektu uchwały).  
 
Zastępca dyrektora Miejskiej Pracowni Urbanistycznej Rafał Adamczyk omówił czego dotyczy 
ta uwaga. Poinformował, że radni głosując „za” są za odrzuceniem tej uwagi.  
 
Za odrzuceniem uwagi nr 1 zgłoszonej przez osobę prywatną głosowało 17 radnych, 0 było 
przeciw, 8 wstrzymało się od głosowania – głosowanie nr 9. Uwaga została nieuwzględniona.  
 
Rada Miejska w Radomiu większością głosów (21 za, 0 przeciw, 2 wstrzymujące się – głosowa-
nie nr 10) podjęła 

Uchwałę nr CX/1066/2024 
w sprawie: uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Dolina 
Kosówki II – etap I”.  
 
Ad. 17.4. Rozpatrzenie projektu uchwały na druku nr 962.  
Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Rozwoju Miasta, która wydała opinię pozy-
tywną.  
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił sekretarz miasta Michał Michalski.  
 
Rada Miejska w Radomiu większością głosów (21 za, 0 przeciw, 3 wstrzymujące się – głosowa-
nie nr 11) podjęła 

Uchwałę nr CX/1067/2024 
w sprawie: uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
terenu położonego pomiędzy ul. Czarnieckiego, rzeką Mleczną i terenami leżącymi po 
południowej stronie ul. Rybnej.  
 
Ad. 17.5. Rozpatrzenie projektu uchwały na druku nr 959.  
Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Gospodarki, Ochrony i Kształtowania Środowi-
ska, która wydała opinię pozytywną.  
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił zastępca dyrektora Miejskiego Zarządu Dróg                     
i Komunikacji Łukasz Kuna.  
 
Radny Łukasz Podlewski przypomniał, że w ostatnich latach zostały podjęte dwie uchwały do-
tyczące ulicy Andrzeja Wajdy oraz ulicy Jana Olszewskiego i zapytał, kiedy można się spodzie-
wać, że te ulice zostaną właściwie oznakowane?  
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Zastępca dyrektora Miejskiego Zarządu Dróg i Komunikacji Łukasz Kuna zobowiązał się do 
udzielenia w tej sprawie odpowiedzi na piśmie.  
 
Rada Miejska w Radomiu jednogłośnie (21 za – głosowanie nr 12) podjęła 

Uchwałę nr CX/1068/2024 
w sprawie zmiany uchwały nr 75/2011 Rady Miejskiej w Radomiu z dnia 28 lutego 
2011r. w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych i ustalenia przebiegu dróg 
gminnych na terenie miasta Radomia. 
 
 
Prowadzenie obrad przejęła wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Pastuszka – Chrobo-
towicz.  
 
Ad. 17.6. Rozpatrzenie projektu uchwały na druku nr 958.  
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła kierownik Oddziału Zajęcia Pasa Drogowego                    
w Miejskim Zarządzie Dróg i Komunikacji Katarzyna Czajkowska.  
Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Gospodarki, Ochrony i Kształtowania Środowi-
ska, która wydała opinię pozytywną.  
 
Rada Miejska w Radomiu jednogłośnie (22 za – głosowanie nr 13) podjęła 

Uchwałę nr CX/1069/2024 
w sprawie zasad zawierania kolejnych umów cywilno-prawnych dotyczących dzierżaw 
nieruchomości gruntowych, będących własnością lub we władaniu Gminy Miasta Rado-
mia oraz Miasta na prawach Powiatu Radom, stanowiących drogi wewnętrzne, z dotych-
czasowym dzierżawcą w przypadku gdy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat 
strony zawierają kolejne umowy, których przedmiotem jest ta sama nieruchomość,                    
w celu dalszego umieszczenia urządzeń telekomunikacyjnych lub urządzeń służących 
do doprowadzenia lub odprowadzenia płynów, gazu, pary, energii elektrycznej.  
 
Ad. 17.7. Rozpatrzenie projektu uchwały na druku nr 960.  
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił sekretarz miasta Michał Michalski.  
Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Gospodarki, Ochrony i Kształtowania Środowi-
ska, która wydała opinię pozytywną.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Adam Bocheński przypomniał, że jest tam bardzo skompli-
kowany problem. Tam była elektrociepłownia i to była strefa przemysłowa. Później zostały tam 
wybudowane bloki socjalne. Później pewien inwestor chciał tam budować tzw. ubojnię kurcza-
ków. Zakład ten znalazł swoje miejsce przy oczyszczalni ścieków. Zapytał, czy ten teren i ta 
dzielnica jest strefą przemysłową?  
 
Radny Marcin Majewski zapytał, do kiedy miałaby obowiązywać ta dzierżawa?  
 
Radny Tomasz Gogacz stwierdził, że nie nazwałby tego dobrym gospodarowaniem budżetem 
gminy, bo ta firma zatrudnia 160 osób, jest stabilna i radny myśli, że się będzie rozwijała. Przy 
trudnej sytuacji finansowej gminy jest to subwencjonowanie pewnej działalności. Nie wszyscy 
mają takie szczęście, że na terenie miasta dostają taką pomoc. Uważa, że ta dzielnica zyska 
dużo na atrakcyjności. Jest to dzielnica bardzo rozwojowa, jeżeli chodzi o inwestorów i na te 
działki możemy znaleźć dużych graczy globalnych międzynarodowych, którzy tam mogą rzeczy-
wiście zainwestować.  
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Sekretarz miasta Michał Michalski udzielił dodatkowych informacji w sprawach: 
- przeznaczenia tego terenu w obecnie obowiązującym studium,  
- czasu trwania umowy dzierżawy, 
- nakładów poniesionych przez przedsiębiorcę.  
 
Rada Miejska w Radomiu większością głosów (17 za, 1 przeciw, 4 wstrzymujące się – głosowa-
nie nr 14) podjęła 

Uchwałę nr CX/1070/2024 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od zbycia w drodze przetargu nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Miasta Radomia położonej w Radomiu w rejonie ul. Ener-
getyków/Marii Gajl, oznaczonej jako działki o nr ewid. 9/136, 9/172 (Obr. 0290-Nowa 
Wola Gołębiowska, ark. 221), na rzecz Dzierżawcy.  
 
 
Prowadzenie obrad przejął przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Wójcik.  
 
Ad. 17.8. Rozpatrzenie projektu uchwały na druku nr 956.  
Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Rodziny, która 
wydała opinię pozytywną.  
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 
Marcin Gierczak.  
 
Rada Miejska w Radomiu jednogłośnie (21 za – głosowanie nr 15) podjęła 

Uchwałę nr CX/1071/2024 
w sprawie ustanowienia Lokalnego Programu Gminy Miasta Radomia "Opieka wytchnie-
niowa" – edycja 2024.  
 
Ad. 17.9. Rozpatrzenie projektu uchwały na druku nr 955.  
Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Rodziny, która 
wydała opinię pozytywną.  
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła kierownik referatu w Wydziale Zdrowia i Poli-
tyki Społecznej Jolanta Dygas.  
 
Radny Tomasz Gogacz zapytał, jaki jest koszt za osobodzień w takim domu?  
 
Kierownik Jolanta Dygas udzielił informacji na temat kosztu schronienia w Ośrodku Interwencji 
Kryzysowej.  
 
Rada Miejska w Radomiu jednogłośnie (20 za – głosowanie nr 16) podjęła 

Uchwałę nr CX/1072/2024 
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Miasta Radomia 
a Powiatem Radomskim dotyczącego odpłatnego świadczenia usług przez Gminę Miasta 
Radomia w zakresie zapewnienia mieszkańcom Powiatu Radomskiego, będącym oso-
bami dotkniętymi przemocą domową lub będącym w stanie kryzysu, schronienia                         
w Ośrodku Interwencji Kryzysowej w Radomiu. 
 
Ad. 17.10. Rozpatrzenie projektu uchwały na druku nr 957.  
Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Rodziny, która 
wydała opinię pozytywną.  
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 
Marcin Gierczak.  
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Radny Tomasz Gogacz zapytał, jaka jest skala bezdomności i ile osób wymaga takiej pomocy?  
 
Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Marcin Gierczak udzielił dodatkowych wyja-
śnień w zakresie: 
- przeznaczenia programu,  
- metody liczenia osób bezdomnych,  
- osób bezdomnych chcących korzystać z miejskiej infrastruktury.  
 
Rada Miejska w Radomiu jednogłośnie (21 za – głosowanie nr 17) podjęła 

Uchwałę nr CX/1073/2024 
w sprawie ustalenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 
opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 
opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, świadczonych w miejscu zamiesz-
kania osoby z niepełnosprawnością w ramach pobytu dziennego w zakresie Lokalnego 
Programu Gminy Miasta Radomia "Opieka wytchnieniowa" - edycja 2024 oraz szczegó-
łowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat i trybu ich pobiera-
nia.  
 
 
Ad. 18. Informacja o pracy Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Łukasz Podlewski poinformował, że od ostatniego posie-
dzenia do Komisji Rewizyjnej nie wpłynęły żadne wnioski, w związku z tym zwołanie posiedze-
nia było bezprzedmiotowe.  
 
Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Kazimierz Staszewski poinformował, że nie 
wpłynęły żadne skargi i wnioski.  
 
 
Ad. 19. Sprawozdanie delegata Miasta Radomia z posiedzenia Związku Miast Polskich.  
Sekretarz miasta Michał Michalski poinformował, że posiedzenie było w ostatni piątek w Płoń-
sku, ale w nim nie uczestniczyli. Miało miejsce sprawozdanie z posiedzenia Komisji Rządu i Sa-
morządu i prace dotyczące poprawy współpracy z samorządem pomiędzy ministerstwem finan-
sów.  
 
 
Ad. 20. Sprawy różne i wolne wnioski: 
 
1) sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w szkołach i placów-
kach prowadzonych przez Gminę Miasta Radomia za 2023r.      
Sprawozdanie radni otrzymali pocztą elektroniczną.  
Jego treść została dołączona do materiałów z sesji.  
 
2) pisma, które wpłynęły do Rady Miejskiej: 
- pismo Radomskiego Szpitala Specjalistycznego z dnia 29 stycznia 2024r. dotyczące sytuacji 
finansowej szpitala. 
-  pismo Biura Administracyjno – Gospodarczego Urzędu Miejskiego w Radomiu z dnia 
29.01.2024r. w sprawie dopisania Zespołu Szkół Elektronicznych im. Bohaterów Westerplatte 
w Radomiu do wykazu podmiotów na 2024r., których mogą być wykonywane kary ograniczenia 
wolności w formie nieodpłatnej kontrolowanej pracy na cele społecznie użyteczne oraz prace 
na cele społeczne.  
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- zawiadomienie Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 22.02.2024r.                                      
(KI.0013.7.2024.MK) o badaniu nadzorczym uchwał Rady Miejskiej w Radomiu                                             
(nr CVIII/1047/2024, CVIII/1048/2024). 
Pisma radni otrzymali pocztą elektroniczną.  
Ich treść została dołączona do materiałów z sesji.  
 
8) Kolejna sesja zwyczajna planowana jest na 25 marca zgodnie z harmonogramem.  
Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Wójcik przypomniał o konieczności złożenia oświadczeń 
majątkowych na dwa miesiące przed zakończeniem kadencji tj. na dzień 29 lutego 2024r. 
(czwartek). Oświadczenia radni składają w dwóch egzemplarzach.  
Ponadto przewodniczący poinformował, że sesja nadzwyczajna odbędzie się w środę o godzinie 
16.00.  
 
 
Ad. 21. Zamknięcie obrad. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Wójcik w związku z wyczerpaniem porządku obrad za-
mknął CX. sesję Rady Miejskiej w Radomiu o godz. 13.15.  
 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej    Przewodniczący Rady Miejskiej 
Katarzyna Pastuszka - Chrobotowicz      Dariusz Wójcik 
 
 
 
 
Sekretarze: 
 
1. Staszewski Kazimierz   …………………………………………………… 
 
2. Chrobotowicz Robert   …………………………………………………… 
 
Protokółowała: Agata Gierczak. 
 
 
 
 
 
 
 


